
Wniosek  

z dnia 30.04.2020 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

Mieszkańcy ul. Pamięci Sybiraków 

w Koźlu. 

 Podczas dyżuru telefonicznego w dniu 30.04.2020 zadzwonił mieszkaniec 

ul. Pamięci Sybiraków z prośbą o interwencję w sprawie utrzymania 

bezpieczeństwa w budynku. Zgłosił, że w sąsiedztwie wejścia do budynku, 

często na klatkach schodowych dochodzi do gromadzenia się osób, zdaniem 

mieszkańców przekazujących sobie różne substancje.  

Mieszkańcy twierdzą, że niejednokrotnie zgłaszali problem na Policję jednak nie 

dało to wymiernego efektu. Twierdzą, że są w posiadaniu materiałów audio i 

wideo, o których informowali służby lecz bez zainteresowania. Również 

informowali o monitoringu miejskim,  na którym powinny być widoczne 

opisane czynności.  

Rozmówca w imieniu swoich współlokatorów przyznał, że nie czuje się 

bezpieczny w miejscu swojego zamieszkania, jego kontakt z radnym 

spowodowany jest brakiem działań ze strony odpowiednich służb, prosi zatem o 

pomoc w nagłośnieniu problemu.  

Uprzejmie proszę o informację dotyczącą postępowania służb w tej sprawie.  

 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 


